



TOP-25 消化整腸劑

DIGESTION PROBIOTICS

成分分析：

乳酸桿菌 每公克成分含 2.1×10^7 個以上

乳酸小球菌 每公克成分含 1.6×10^7 個以上

每公克成分含有效總活菌數 2.0×10^8 個以上

功能與特點：

1. 特別添加乳酸小球菌，其抑制有害菌增生之功效為一般乳酸菌的 10 倍，再配合乳酸桿菌共同使用，效果倍增，同時強化水質之穩定。
2. 提供幼苗必需之營養成分，與未知成長因子。
3. 協助幼苗對飼料養分之消化、分解與吸收，彌補幼苗消化功能之不足，改善幼苗之消化能力，促進成長，增加抗緊迫之能力與健康。

建議與用法：

1. 將 TOP-25 直接和淡水混合攪拌後，再均勻灑入池中餵食。
2. 每公噸水使用 1~2 公克(1~2ppm)，每天使用一次，同時配合餌料使用即可。

Composition Analysis :

Lactobacillus acidophilus: above 2.1×10^7 CFU/gram

Pediococcus acidilactici: above 1.6×10^7 CFU /gram

Amount of live microbes is above 2.0×10^8 CFU /gram

Features :

1. With strong antagonist of *Pediococcus acidilactici*, inhibit the multiplying of harmful pathogens that is 10 times more efficient than Lactic acid bacteria. It works much better to use with *Lactobacillus acidophilus*, enhance water stability.
2. Contain many essential nutrients and unknown growth factors for larvae.
3. Assist the digestion, decomposition, absorption of larvae to improve larval digestion function, enhance the growth performance and Anti-stress.

Suggested Usage:

1. Mix TOP-25 with freshwater, then spread into the hatchery pond evenly.
2. Use $1 \sim 2 \text{ gm/m}^3$ (1~2ppm) together with feed once per day.

Remarks:

1. Store in cool, dry place away from sunlight. Refrigeration is preferred.
2. After opened, avoid the humidity.

Package : 500 gm/can 6 cans/ctn (500 公克/罐 6 罐/箱)

 淸暉企業股份有限公司
YUH-HUEI ENTERPRISE CO., LTD.

No. 403, Mazu Rd., Sinyuan, Pingtung 932, Taiwan R.O.C.
TEL: 886-8-8690888 <http://www.yuh-huei.com.tw>
FAX: 886-8-8690999 E-mail: yh@yuh-huei.com.tw

